



## Styrelsemöte SMC Örebro län den 22/4 2024 Nr 5 verksamhetsåret 2024.

Tid: kl. 18.00

Plats: Idrottens hus Karlsgatan 28 Örebro

- §1 **Ordförande** öppnar mötet och hälsade alla välkomna.
- § 2 **Närvarande:** Pia Westlund, Claes Carlsson, Hampus Brunstedt, Stefan Heidgren, Ted Ekblom, Anders Johansson, Rickard Wärme, Felix Isaksson, Minna Case, Joacim Sandqvist  
Valberedare: Tomas Isaksson  
Besökare: Roger Berzell  
Förhinder:
- § 3 **Till justerare** av dagens protokoll valdes Hampus Brunstedt och sista justeringsdag den 27/4-24.
- § 4 **Dagordningen** godkänds med tillägg.
- § 5 **Föregående mötesprotokoll** har gått igenom och lades till handlingarna.
- § 6 **Rapporter/orientering om vad som hänt sedan sist från aktivitetsansvariga:**
- Vår nya kassör har tillgång till banken för löpande verksamhet, men det har blivit lite fel i beloppsgränserna som ska justeras.
  - Ted rapporterade från eventet på Besikta i Kumla 13/4, ca. 35 hojar var där för besiktning.
  - Pia m.fl. rapporterade från HLR-utbildningen 14/4, 12 deltagare.
  - Rapport från storkurshelgen och riks årsmöte 20-21/4.  
SMC har teamsplattformar för olika funktioner inom organisationen.  
Utbildningsfilmer är på gång, släpps snart officiellt.  
Årsmötet blev långt, det blev mycket diskussioner om nya stadgar. 135 närvarande.
- § 7 **MCT Rapporter:**
- KUA vill ha en ny mailadress som är [kua@smcorebro.se](mailto:kua@smcorebro.se) och kunna skicka e-post direkt från den e-postadressen.
  - KUA-gruppen gick igenom läget inför årets avrostning.
  - Felix gick igenom listan för knix 2024, det är lite dåligt med anmälda instruktörer.
  - Pia öppnade en diskussion hur vi ska marknadsföra våra kurser på hemsidan och Facebook.
  - Pia informerade om ett svar som gått till döva angående deras önskan om en avrostning/knix.



- f) Hampus pratade om vi ska göra en rekryteringskampanj, reklamkampanj på sociala medier för att få fler funktionärer till SMC Örebro. Vi kan få hjälp från kansliet att genomföra detta.
- g) Pia gick igenom tjejkurs på väg som ska hållas 16/5, 9 anmälda. Ska provas köra en torsdag kväll.
- h) Anders har gjort om presentkortet.
- i) Information att vi ska använda den nya digitala incidentrapporten som finns i anmälningssystemet.
- j) Information att vi måste ha krishanteringsplaner, att vi ska ha en krishanteringsgrupp och att vi kan kontakta POSOM-gruppen.

§ 8

**Nya (inkomna) ärenden:**

- a) Ted gick igenom uppdaterade rabattavtalsblankett.
- b) Anders diskuterade försäkring av lösöre på kansli och Täby, vi har inte värde som motsvarar självriskan.
- c) Anders lyfte frågan om MS-Office för föreningar, Anders ansöker om 10 licenser till SMC Örebro.
- d) NTF har bjudit in till digital medlemsinformationsträff 15/5 kl. 14.00-14.45.
- e) E-post från Värmland att dela deras information om grusevent på vår Facebook.

§ 9

**Kommande aktiviteter:**

- a) Avrostning 27/4
- b) Poker Run 18/5 kommer snart ut med rutter och annat.

§10

**Årshjul:**

- a) I maj ska regionsbidraget sökas.

§11

**Ekonomi:**

- a) Reseräkning för riksårsmötet ska gå till distriktet.
- b) Det undersöks om vi kan få bättre ränta på banken.
- c) Resurser som aktivt deltar i distriktets verksamhet har rätt att ta ut reklamkläder på samma villkor som styrelse och instruktörer enligt beslut 2023-10-02.
- d) Beslutas att SMC Örebro ska använda Facebook som reklamplattform och ha möjlighet att köpa marknadsföring av inlägg till ett totalt belopp av max 5000 kr för 2024.

§12

**Webbsidan:**

- a) Websidan, valberedningen behöver uppdateras.  
Stoppdatum MC-folket: Nästa stoppdatum 29/4 och utgivning vecka 21.

§13

**Övriga frågor:**

Inga övriga frågor.

§14

**Nästa möte:** tisdag 21/5-24 kl.18.00 i idrottens hus.



§15 **Ordförande tackar** för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

\_\_\_\_\_  
Ordförande

\_\_\_\_\_  
Sekreterare

\_\_\_\_\_  
Justerare